
PROTOKÓŁ Nr 11 
z XI sesji Rady Miasta Marki,  

która odbyła się w dniu 3 października 2007 roku 
 
 
Przed rozpoczęciem sesji Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko wręczyła dyplomy 
uznania  i albumy Pani Jolancie Buczyńskiej – Bobel i Panu Andrzejowi Orzełek za zgłoszenie 
do VI edycji Konkursu „Marki w zielni” (konkurs na najładniejszą posesję i balkon  
w Markach), który nie doszedł do skutku ze względu na bardzo małe zainteresowanie 
mieszkańców (w wyznaczonym terminie wpłynęły tylko dwa zgłoszenia udziału w konkursie). 
 

O godzinie 1400 XI sesję Rady Miasta Marki otworzyła Przewodnicząca Maria 
Przybysz – Piwko,  przywitała wszystkich obecnych i stwierdziła quorum (listy obecności 
radnych oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 do protokołu).  
Porządek obrad doręczony radnym przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z X sesji z dnia 5 września 2007 roku. 
5. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 93). 
6. Koncepcja projektów rewitalizacyjnych miasta Marki wraz z wytycznymi 

realizacyjnymi - prezentacja Firmy BCG Polska. 
7. Aktualny stan przygotowań „Programu budowy kanalizacji sanitarnej aglomeracji 

miasta Marki - prezentacja „Wodociągu Mareckiego” sp. z o.o. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr V/23/2007 Rady Miasta 

Marki z dnia 21 lutego 2007 roku w sprawie budżetu Miasta Marki (Druk nr 101). 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości  

(Druk nr 95). 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od środków 

transportowych oraz zwolnień w tym podatku (Druk nr 98). 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/69/2007 Rady Miasta 

Marki z dnia 5 września w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 
budżetu gminy za pierwsze półrocze oraz informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego samorządowych instytucji kultury (Druk nr 97).  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki 
określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin  
dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Miasto 
Marki (Druk nr 81). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów i logopedów zatrudnionych  
w szkołach i placówkach prowadzonych przez Miasto Marki (Druk nr 82). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny  
w poszczególnych okresach roku szkolnego w szkołach i placówkach prowadzonych 
przez Miasto Marki (Druk nr 83). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia  
w I kategorii zaszeregowania pracowników zatrudnionych w placówkach 
oświatowych prowadzonych przez Gminę Miasto Marki (Druk nr 84). 
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16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIV/184/2005 Rady 
Miasta Marki z dnia 26 stycznia 2005 roku w sprawie kryteriów i trybu przyznawania 
nagród dla nauczycieli za osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze (Druk 85). 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie środków finansowych przeznaczonych  
na pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej i określenia 
rodzajów świadczeń przyznanych w ramach tej pomocy oraz warunków i sposobów 
ich przyznawania (Druk nr 86). 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
przedwstępnej umowy zamiany nieruchomości (Druk nr 94). 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie prawa 
własności nieruchomości zamiennej w ramach odszkodowania przysługującego  
za nieruchomości przejęte pod drogi publiczne (Druk nr 96). 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie  
do zasobu nieruchomości gminnych, niezabudowanej nieruchomości gruntowej (Druk 
nr 90). 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie  
do zasobu nieruchomości gminnych, prawa użytkowania wieczystego niezabudowanej 
nieruchomości gruntowej (Druk nr 91). 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości  
(Druk nr 92). 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego 
Warszawa – Praga w Warszawie (Druk nr 99) 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego  
w Wołominie (Druk nr 100). 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi państwa Witolda i Edyty Kielar 
małżonków Lewandowskich (Druk nr 102). 

26. Informacja o wynikach analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych  
za 2006 rok złożonych Burmistrzowi Miasta Marki przez pracowników Urzędu 
Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osoby zarządzające 
gminną osobą prawną za rok 2006. 

27. Informacja o wynikach analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych  
za 2006 rok złożonych Przewodniczącej Rady Miasta Marki przez radnych. 

28.Interpelacje i zapytania radnych. 
29.Sprawy różne. 
30. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Pkt 3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że Komisja Budżetowo – Gospodarcza  
w trakcie analizy projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przedwstępnej 
umowy zamiany nieruchomości (Druk nr 94) uznała, że zaproponowana w projekcie uchwały 
umowa pomiędzy Miastem Marki, a Orange Development sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie, 
wymaga doprecyzowania.  
W związku z tym Burmistrz złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 18 . 
 
Burmistrz Janusz Werczyński złożył wniosek o uzupełnienie porządku obrad o dwa punkty:   
1) „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieskorzystania z przysługującego Gminie 
prawa pierwokupu (Druk nr 103)”, 
2)  „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieskorzystania z przysługującego Gminie 
prawa pierwokupu (Druk nr 104)”. 
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Burmistrz poinformował, że ww. projekty uchwał zostały zaopiniowane przez właściwą 
Komisję Rady Miasta. 
Zaproponował rozpatrzenie tych punktów po obecnym punkcie 22. 

i Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska  
ruk nr 105).” 
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Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie w sprawie uzupełnienia 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów i logopedów zatr
w szkołach i placówkach prowadzonych przez Miasto Marki (Druk nr 82). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny  
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przez Miasto Marki (Druk nr 83). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia  
w I kategorii zaszeregowania pracowników zatrudnionych w
oświatowych prowadzonych przez Gminę Miasto Marki (Druk nr 84). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIV/184/2005 Rady 
Miasta Marki z dnia 26 stycznia 2005 roku w sprawie kryteriów i trybu przyzna
nagród dla nauczycieli za osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze (Druk 85). 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie środków finansowych przeznaczonych  
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rodzajów świadczeń przyznanych w ramach tej pomocy oraz warunków i sposobów 
ich przyznawania (Druk nr 86). 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie prawa 
własności nieruchomości zamiennej w ramach odszkodowania przysługującego  
za nieruchomości przejęte pod drogi publiczne (Druk nr 96). 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie  
do zasobu nieruchomości gminnych, niezabudowanej nieruchomości gruntowej  
(Druk nr 90). 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie  
do zasobu nieruchomości gminnych, prawa użytkowania wieczystego niezabudowanej 
nieruchomości gruntowej (Druk nr 91). 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości  
(Druk nr 92). 

21A. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieskorzystania z przysługującego Gminie  
prawa pierwokupu (Druk nr 103). 
21B.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieskorzystania z przysługującego Gminie 
prawa pierwokupu (Druk nr 104). 
21C. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Zdrowia, 
Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska (Druk nr 105). 
22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego 

Warszawa – Praga w Warszawie (Druk nr 99) 
23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego  

w Wołominie (Druk nr 100). 
24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi państwa Witolda i Edyty Kielar 

małżonków Lewandowskich (Druk nr 102). 
25. Informacja o wynikach analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych  

za 2006 rok złożonych Burmistrzowi Miasta Marki przez pracowników Urzędu 
Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osoby zarządzające 
gminną osobą prawną za rok 2006. 

26. Informacja o wynikach analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych  
za 2006 rok złożonych Przewodniczącej Rady Miasta Marki przez radnych. 

27.Interpelacje i zapytania radnych. 
28.Sprawy różne. 
29. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Pkt 4. Przyjęcie protokołu z X sesji z dnia 5 września 2007 roku.  
 
Do chwili rozpoczęcia sesji radni nie wnieśli na piśmie żadnych poprawek, ani uzupełnień                 
do protokołu, w związku z powyższym Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko 
zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu Nr 10 z X sesji Rady Miasta Marki          
z dnia 5 września 2007  roku (protokół przeczytało dwóch radnych). 
 
Głosowanie 
za przyjęciem protokołu – 12 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 6 
W trakcie głosowania obecnych było 18. radnych. 
 
Protokół z X sesji Rady Miasta Marki z dnia 5 września 2007 roku został przyjęty. 
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Pkt 5. Informacja z działalności Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 76). 
 
Informacja o pracy Burmistrza od 28 sierpnia do 24 września 2007 roku stanowi załącznik  
nr 2 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński udzielił szczegółowych odpowiedzi na pytania sformułowane 
przez radnych: 

- Bogusława Dąbkowskiego dotyczące punktów: 12, 17, 32, 3; 
-  Jana Orłowskiego dotyczące punktu 31; 
- Tadeusza Skłodowskiego dotyczące punktów: 19, 26. 

 
Pkt 6. Koncepcja projektów rewitalizacyjnych miasta Marki wraz z wytycznymi 
realizacyjnymi - prezentacja Firmy BCG Polska. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz - Piwko przywitała zaproszoną na sesję panią Jadwigę 
Smulską – Strużkiewicz przedstawicielkę firmy „BCG Polska” z Warszawy. 
 
Pani Jadwiga Smulska- Strużkiewicz przedstawiła profil i osiągnięcia firmy „BCG Polska”, 
która jest firmą doradczą świadczącą usługi na rzecz jednostek samorządu terytorialnego, 
jednostek budżetowych oraz przedsiębiorstw prywatnych ubiegających się o dofinansowanie 
inwestycji ze środków Unii Europejskiej (materiał informacyjny stanowi załącznik  
nr 3 do protokołu). 
Następnie zaprezentowała koncepcję projektów rewitalizacyjnych miasta Marki oraz 
scharakteryzowała kryteria oceny projektów (Raport z analizy projektów stanowi załącznik  
nr 4 do protokołu); biorąc pod uwagę przeprowadzone analizy oraz możliwości inwestycyjne 
miasta Marki przedstawiła listę pięciu projektów, które zdaniem autorów Raportu, mają 
największe szanse na uzyskanie dofinansowania ze środków Funduszy Strukturalnych Unii 
Europejskiej lub z innych źródeł zewnętrznych, tj.: remont i przystosowanie na cele społeczne 
zabytkowej drewnianej willi przy ul. Piłsudskiego, pilotażowy projekt kompleksowego 
remontu budynków komunalnych przy ul. Piłsudskiego, rewitalizacja obiektów fabryki 
Briggsów, budowa przy ul. Wspólnej nowej siedziby gimnazjum (obecnego Zespołu Szkół  
nr 1), budowa hali widowiskowo – sportowej przy Szkole Podstawowej nr 4; ponadto 
wskazała niezbędne działania formalne i projektowe, które w najbliższym czasie należy 
podjąć w celu przygotowania dokumentacji aplikacyjnej. 
W odpowiedzi na pytania, formułowane przez radnych: Filipa Rżewskiego, Jana 
Orłowskiego, Bogusława Dąbkowskiego, Tadeusza Pasternaka, Marka Mańka, Pawła 
Adamczyka, Marii Przybysz – Piwko oraz Bogdana Trzemeckiego Pani Jadwiga Smulska - 
Strużkiewicz przedstawiła etapy przygotowywania wniosków aplikacyjnych oraz prognozy, 
dotyczące szans uzyskania dofinansowania poszczególnych projektów, na podstawie 
doświadczeń zdobytych przez firmę „BCG Polska” w latach 2004 –2006. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz - Piwko podziękowała pani Jadwidze Smulskiej - 
Strużkiewicz za przedstawioną prezentację. 
 
Na tym zakończyła się dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko przekazała prowadzenie obrad 
Wiceprzewodniczącemu Rady Tadeuszowi Skłodowskiemu. 
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Pkt 7. Aktualny stan przygotowań „Programu budowy kanalizacji sanitarnej 
aglomeracji miasta Marki - prezentacja „Wodociągu Mareckiego” sp. z o.o. 
 
Dyrektor Zarządu Sp. z o.o. „Wodociąg Marecki” Kajetan Specjalski oraz Pan Zbigniew 
Maksym Kierownik Jednostki Realizującej Projekt (JRP– zespół zajmujący się projektem 
„Budowa kanalizacji sanitarnej na obszarze aglomeracji miasta Marki”) przedstawili 
prezentację multimedialną pt. „Budowa kanalizacji sanitarnej na obszarze aglomeracji Miasta 
Marki”; omówili m.in.: organizację JRP, przewidywane systemy kanalizacji sanitarnej 
(kanalizacja grawitacyjna, ciśnieniowa, podciśnieniowa), główne elementy systemu 
kanalizacji, zestawienie danych o Projekcie, plan finansowania Projektu, zawansowanie 
przygotowania Projektu, plan prowadzenia przetargów i robót, harmonogram realizacji 
Projektu.   
Materiały stanowią załącznik nr 5  do protokołu.  
 
W dyskusji głos zabrali radni: Bogusław Dąbkowski, Jan Orłowski, Tadeusz Pasternak,  Jacek 
Orych, Tadeusz Skłodowski oraz pan Kajetan Specjalski, pan Zbigniew Maksym, Burmistrz 
Janusz Werczyński. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Skłodowski podziękował za przedstawioną prezentację. 
 
Pkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr V/23/2007 Rady Miasta 
Marki z dnia 21 lutego 2007 roku w sprawie budżetu Miasta Marki (Druk nr 101). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński szczegółowo omówił proponowane zmiany dochodów  
i wydatków budżetu na 2007 rok zawarte w Druku nr 101. 
Informacja o zmianach w budżecie miasta na 2007 rok stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 101. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Skłodowski odczytał projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę nr V/23/2007 Rady Miasta Marki z dnia 21 lutego 2007 roku w sprawie budżetu 
Miasta Marki (Druk nr 101) i zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 16 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 2 
W trakcie głosowania obecnych było 18. radnych. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XI/78/2007 i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od 
nieruchomości (Druk nr 95). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Burmistrz Janusz Werczyński przypomniał, że zaproponowana podwyżka stawek podatku  
od nieruchomości jest pierwszą podwyżką od 2003 roku. Zwrócił uwagę, że Marki rozwijają 
się dynamicznie, potrzeby miasta, zwłaszcza w zakresie infrastruktury są bardzo duże  
i mieszkańcy ciągle je sygnalizują. Podkreślił, że pomimo proponowanej podwyżki, stawki 
podatku od nieruchomości w Markach będą nadal nieco niższe niż w gminach ościennych. 
Dodał, że dzięki tej podwyżce w 2008 roku dochody z tytułu podatku od nieruchomości 
wzrosną o kwotę 2.211.279, 28 zł. 
Burmistrz zgłosił autopoprawkę, aby w pkt 2 § 1 wprowadzić punk c) w brzmieniu:  
„c) o powierzchni powyżej 100 m2 zajętych na prowadzenie obiektów sportowych od 1m2 
powierzchni użytkowej 9,30 zł”. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 95. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali radni: Jan Orłowski, Paweł Adamczyk, Tadeusz Skłodowski, Bogdan 
Trzemecki, Paweł Chojnowski oraz Burmistrz Janusz Werczyński. 
 
Radny Paweł Adamczyk złożył wniosek, aby w § 1 pkt 1. podpunkt c) stawka podatku od 
gruntów pozostałych została ustalona w wysokości 0,24 zł od 1 m2, a nie jak zaproponowano 
w uchwale 0,30 zł od 1 m2. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński zwrócił się Rady z prośbą o nieprzyjmowanie zgłoszonej 
poprawki. Zauważył, że przyjęcie tej poprawki obniży prognozowane dochody o pół miliona 
złotych. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Skłodowski zarządził głosowanie wniosku w sprawie 
ustalenia stawki podatku od gruntów pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej 
statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego od 1 m2 
powierzchni w wysokości 0,24 zł. 
 
Głosowanie 
za przyjęciem wniosku – 7 
przeciw – 11 
wstrzymujących się – 1 
W trakcie głosowania obecnych było 18. radnych. 
 
Wniosek został odrzucony.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Skłodowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
ustalenia stawek podatku od nieruchomości (Druk nr 95) i zarządził głosowanie wraz z 
autopoprawką w brzmieniu: pkt 2 § 1 podpunkt „c) o powierzchni powyżej 100 m2 zajętych 
na prowadzenie obiektów sportowych od 1m2 powierzchni użytkowej 9,30 zł”. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 15 
przeciw – 0  
wstrzymujących się – 5 
W trakcie głosowania obecnych było 20. radnych. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XI/79/2007 i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od środków 
transportowych oraz zwolnień w tym podatku (Druk nr 98). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński przypomniał, że ostatnia zmiana stawek podatku od środków 
transportowych miała miejsce w 2003 roku; w projekcie uchwały  zaproponowane zostało 
podniesienie stawek o 20 – 25 %, co stanowi ok. 60 – 75% stawek maksymalnych. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 98. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Głos zabrał radny Jan Orłowski. 
 
Obrady opuścił radny Paweł Chojnowski. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Skłodowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
ustalenia stawek podatku od środków transportowych oraz zwolnień w tym podatku (Druk nr 
98) i zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 15 
przeciw – 1 
wstrzymujących się – 3 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XI/80/2007 i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/69/2007 Rady 
Miasta Marki z dnia 5 września w sprawie określenia zakresu i formy informacji  
o przebiegu budżetu gminy za pierwsze półrocze oraz informacji o przebiegu wykonania 
planu finansowego samorządowych instytucji kultury (Druk nr 97).  
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że zmiana uchwały nr X/69/2007 przygotowana 
została zgodnie z uwagami Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie.  
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 97. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
W tym punkcie porządku obrad nie została podjęta dyskusja. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Skłodowski odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr X/69/2007 Rady Miasta Marki z dnia 5 września w sprawie określenia zakresu  
i formy informacji o przebiegu budżetu gminy za pierwsze półrocze oraz informacji  
o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury (Druk nr 97)  
i zarządził głosowanie. 
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Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XI/81/2007 i stanowi załącznik nr 18  
do protokołu. 
 
Pkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących w ramach stosunku 
pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym 
wymiarze godzin dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych 
przez Miasto Marki (Druk nr 81). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Poinformował 
również, że projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie: Mazowieckiego Kuratora Oświaty, 
KM NSZZ „Solidarność” Regionu Mazowsze Pracowników Oświaty i Wychowania Miasta 
Marki, Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddział Wołomin. 
Uzasadnienie stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty  
w Druku  nr 81. 
 
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Skłodowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących w 
ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym 
obowiązkowym wymiarze godzin dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Miasto Marki (Druk nr 81) i zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 17 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 17. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XI/82/2007 i stanowi załącznik nr 21  
do protokołu. 
 
Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów i logopedów 
zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Miasto Marki  
(Druk nr 82). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
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Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Poinformował, 
że projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie: Mazowieckiego Kuratora Oświaty, KM NSZZ 
„Solidarność” Regionu Mazowsze Pracowników Oświaty i Wychowania Miasta Marki, 
Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddział Wołomin. 
Uzasadnienie stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty  
w Druku  nr 82. 
 
W tym punkcie porządku obrad nie została podjęta dyskusja. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Skłodowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów, psychologów 
i logopedów zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Miasto Marki 
(Druk nr 82) i zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 18 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 18. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XI/83/2007 i stanowi załącznik nr 24  
do protokołu. 
 
Pkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest 
różny w poszczególnych okresach roku szkolnego w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Miasto Marki (Druk nr 83). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Poinformował, 
że projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie: Mazowieckiego Kuratora Oświaty, KM NSZZ 
„Solidarność” Regionu Mazowsze Pracowników Oświaty i Wychowania Miasta Marki, 
Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddział Wołomin. 
Uzasadnienie stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty  
w Druku  nr 83. 
 
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Skłodowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których 
ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego w szkołach  
i placówkach prowadzonych przez Miasto Marki (Druk nr 83) i zarządził głosowanie. 
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Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 18 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 18. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XI/84/2007 i stanowi załącznik nr 27  
do protokołu. 
 
Pkt 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia 
w I kategorii zaszeregowania pracowników zatrudnionych w placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Miasto Marki (Druk nr 84). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński omówił projekt uchwały. Poinformował, że projekt uchwały 
uzyskał pozytywne opinie: Mazowieckiego Kuratora Oświaty, KM NSZZ „Solidarność” 
Regionu Mazowsze Pracowników Oświaty i Wychowania Miasta Marki, Związku 
Nauczycielstwa Polskiego Oddział Wołomin. 
Burmistrz odpowiedział również na pytania radnych: Bogusława Dąbkowskiego, Urszuli 
Paszkiewicz. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty  
w Druku  nr 84. 
 
Burmistrz zgłosił autopoprawkę dotyczącą wprowadzenia zmian w tytule uchwały:  
po słowach „…pracowników…” dopisać słowa „…na stanowiskach niepedagogicznych…” 
oraz wykreśleniu słowa  „…Gmina …” w tytule uchwały i w § 2. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Skłodowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
ustalenia najniższego wynagrodzenia w I kategorii zaszeregowania pracowników 
zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Miasto Marki (Druk 
nr 84) wraz z autopoprawką  i zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 18 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 18. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XI/85/2007 i stanowi załącznik nr 29  
do protokołu. 
 
Pkt 16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIV/184/2005 Rady 
Miasta Marki z dnia 26 stycznia 2005 roku w sprawie kryteriów i trybu przyznawania 
nagród dla nauczycieli za osiągnięcia dydaktyczno – wychowawcze (Druk 85). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
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Burmistrz Janusz Werczyński omówił projekt uchwały. Poinformował, że projekt uchwały 
uzyskał pozytywne opinie: Mazowieckiego Kuratora Oświaty, KM NSZZ „Solidarność” 
Regionu Mazowsze Pracowników Oświaty i Wychowania Miasta Marki, Związku 
Nauczycielstwa Polskiego Oddział Wołomin. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty  
w Druku  nr 85. 
 
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Skłodowski odczytał projekt uchwały zmieniającej 
uchwałę Nr XXIV/184/2005 Rady Miasta Marki z dnia 26 stycznia 2005 roku w sprawie 
kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli za osiągnięcia dydaktyczno – 
wychowawcze (Druk 85) i zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XI/86/2007 i stanowi załącznik nr 31  
do protokołu. 
 
Pkt 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie środków finansowych 
przeznaczonych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki 
zdrowotnej i określenia rodzajów świadczeń przyznanych w ramach tej pomocy oraz 
warunków i sposobów ich przyznawania (Druk nr 86). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński omówił projekt uchwały. Poinformował również, że projekt 
uchwały uzyskał pozytywne opinie: Mazowieckiego Kuratora Oświaty, KM NSZZ 
„Solidarność” Regionu Mazowsze Pracowników Oświaty i Wychowania Miasta Marki, 
Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddział Wołomin. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty  
w Druku  nr 86. 
 
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Skłodowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
środków finansowych przeznaczonych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających  
z opieki zdrowotnej i określenia rodzajów świadczeń przyznanych w ramach tej pomocy  
oraz warunków i sposobów ich przyznawania (Druk nr 86) i zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
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W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XI/87/2007 i stanowi załącznik nr 33  
do protokołu. 
 
Pkt 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie 
prawa własności nieruchomości zamiennej w ramach odszkodowania przysługującego 
za nieruchomości przejęte pod drogi publiczne (Druk nr 96). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński zaprezentował projekt uchwały dotyczący przyznania prawa 
własności niezabudowanej nieruchomości gminnej (pow. 600 m2) w rejonie ul. Sowińskiego 
tytułem nieruchomości zamiennej w ramach odszkodowania przysługującego właścicielowi 
działki (pow. 855 m2), która jako działka wydzielona pod gminną drogę publiczną,  
ul. Klucznikowską, przeszła z mocy prawa na własność Gminy.  
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 96. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
 
W tym punkcie porządku obrad nie została podjęta dyskusja. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Skłodowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na przyznanie prawa własności nieruchomości zamiennej w ramach 
odszkodowania przysługującego za nieruchomości przejęte pod drogi publiczne (Druk nr 96)  
i zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XI/88/2007 i stanowi załącznik nr 36  
do protokołu. 
 
Pkt 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 
do zasobu nieruchomości gminnych, niezabudowanej nieruchomości gruntowej  
(Druk nr 90). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że projekt uchwały dotyczy nabycia przez 
gminę od osób fizycznych niezabudowanej nieruchomości gruntowej (działka o pow. 398 m2 
nr ewid. 2 w obrębie 3-05), położonej w Markach przy ul. Bandurskiego z przeznaczeniem 
pod budowę gminnej drogi publicznej. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 90.  
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W tym punkcie porządku obrad nie została podjęta dyskusja. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Skłodowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobu nieruchomości gminnych, niezabudowanej 
nieruchomości gruntowej (Druk nr 90) i zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XI/89/2007 i stanowi załącznik nr 38  
do protokołu. 
 
Pkt 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 
do zasobu nieruchomości gminnych, prawa użytkowania wieczystego niezabudowanej 
nieruchomości gruntowej (Druk nr 91). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił projekt uchwały dotyczący nabycia przez gminę 
prawa użytkowania wieczystego niezabudowanej nieruchomości gruntowej (działka o pow. 
125 m2 nr ewid. 16/1 w obrębie 4-10), z przeznaczeniem pod budowę gminnej drogi 
publicznej. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 91. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 
 
Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Skłodowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do zasobu nieruchomości gminnych, prawa 
użytkowania wieczystego niezabudowanej nieruchomości gruntowej (Druk nr 91) i zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XI/90/2007  i stanowi załącznik nr 41  
do protokołu. 
 
Pkt 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości (Druk nr 92). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 
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Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że projekt uchwały dotyczy zamiany 
niezabudowanej nieruchomości gminnej (pow. 600 m2) w rejonie ul. Sowińskiego na 
nieruchomości stanowiące własność osób fizycznych (działki nr ewid. 103/11, 103/16, 
103/17, 103/24 o łącznej powierzchni 713 m2) przeznaczone pod gminną drogę publiczną,  
ul. Kościuszki Z ½.   
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 92. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 
 
W tym punkcie porządku obrad nie została podjęta dyskusja. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Skłodowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (Druk nr 92) i zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 18 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 1 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XI/91/2007 i stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 
 
Pkt 21A. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieskorzystania z przysługującego 
Gminie  prawa pierwokupu (Druk nr 103). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że projekt uchwały dotyczy udziału ¼ części  
w prawie własności niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Fabrycznej 
(działka nr ewid. 12/2 o powierzchni 1280 m2 w obrębie 5–05).  
Nieruchomość nie jest przeznaczona na realizację celów publicznych. 
 
Nie została  podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 103. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Skłodowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
nieskorzystania z przysługującego Gminie  prawa pierwokupu (Druk nr 103) i zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 18 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 1 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XI/92/2007 i stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 
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Pkt 21B.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieskorzystania z przysługującego 
Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 104). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że projekt uchwały dotyczy działki nr ewid. 
52/77 o powierzchni 725 m2 w obrębie 4-11.  
Nieruchomość nie jest przeznaczona na realizację celów publicznych. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zawarty          
w Druku nr 104. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 
 
W tym punkcie porządku obrad nie została podjęta dyskusja. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Skłodowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
nieskorzystania z przysługującego Gminie  prawa pierwokupu (Druk nr 104) i zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XI/93/2007 i stanowi załącznik nr 50 do 
protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Skłodowski przekazał prowadzenie obrad 
Przewodniczącej Rady Marii Przybysz – Piwko. 
 
Pkt 21C. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Zdrowia, 
Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska (Druk nr 105). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała pismo radnego Bogdana 
Trzemeckiego, w którym zadeklarował gotowość przystąpienia do pracy w Komisji Zdrowia, 
Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska – pismo stanowi 
załącznik nr 52 do protokołu. 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag i nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała projekt uchwały projekt uchwały w 
sprawie składu osobowego Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Środowiska (Druk nr 105) i zarządziła głosowanie. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 18 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 1 
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W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta, otrzymała Nr XI/94/2007  i stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 
 
Pkt 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Okręgowego Warszawa – Praga w Warszawie (Druk nr 99). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała pisma: 

1) od Prezesa Sądu Okręgowego Warszawa – Praga w Warszawie z prośbą o dokonanie 
wyboru 4 osób na ławników do Sądu Okręgowego Warszawa – Praga w Warszawie 
oraz 1 osoby na ławnika do Sądu Pracy i Ubezpieczeń Społecznych (pismo stanowi 
załącznik nr 55  do protokołu), 

2) od Prezesa Sądu Okręgowego Warszawa – Praga w Warszawie z prośbą o dokonanie 
wyboru 1 osoby na ławników do Sądu Rejonowego dla Warszawy Pragi – Południe  
w Warszawie – Sądu Pracy i Ubezpieczeń Społecznych (pismo stanowi załącznik  
nr 56  do protokołu), 

 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poinformowała, że nie wpłynęło żadne 
zgłoszenie kandydata na ławnika do Sądu Pracy i Ubezpieczeń Społecznych. 
 
Przewodniczący zespołu opiniującego kandydatów na ławników Maciej Grabowski odczytał 
opinię o zgłoszonych kandydatach na ławników do Sądu Okręgowego Warszawa – Praga  
w Warszawie i kandydatach na ławników do Sądu Rejonowego w Wołominie.  
Opinia stanowi załącznik nr 57 do protokołu.  
Następnie zaprezentował kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego Warszawa – Praga 
w Warszawie. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła wybór Komisji Skrutacyjnej  
do przeprowadzenia tajnego głosowania w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego. 
 
Jako kandydatów na członków Komisji Skrutacyjnej zgłoszono następujące osoby: 

1. radnego Macieja Grabowskiego – wyraził zgodę, 
2. radnego Grzegorza Młodzianowskiego – wyraził zgodę, 
3. radnego Jana Orłowskiego – wyraził zgodę. 
 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia tajnego głosowania w sprawie wyboru 
ławników do Sądu Okręgowego Warszawa – Praga w Warszawie i poinformowała, że zasady 
głosowania są następujące: 

1. do Sądu Okręgowego mogą być wybrane 4 osoby spośród 6 kandydatów. 
2. głosuje się poprzez postawienie znaku „x” w rubryce „za” lub „przeciw”. 
3. jako wybranego uznaje się kandydata, który uzyskał więcej głosów „za” niż 

„przeciw”. 
4. w przypadku uzyskania przez wszystkich kandydatów figurujących na liście więcej 

głosów „za” niż „przeciw”, za wybranych uznaje się tych 4 spośród 6 kandydatów, 
którzy otrzymali największą liczbę głosów „za”. 
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Po zebraniu kart do głosowania i krótkiej przerwie protokół Komisji Skrutacyjnej odczytał 
Maciej Grabowski – protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do uchwały w sprawie 
wyboru ławników do Sądu Okręgowego Warszawa Praga w Warszawie.  
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru 
ławników do Sądu Okręgowego Warszawa – Praga w Warszawie (Druk nr 99) i zarządziła 
głosowanie. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XI/95/2007 i stanowi załącznik nr 58  
do protokołu. 
Karty do głosowania stanowią załącznik nr 59 do protokołu. 
 
Pkt 23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Rejonowego w Wołominie (Druk nr 100). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 60 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała pismo od Prezesa Sądu 
Okręgowego Warszawa – Praga w Warszawie z prośbą o dokonanie wyboru 8 osób na 
ławników do Sądu Rejonowego w Wołominie (pismo stanowi załącznik nr 61 do protokołu).  
Przewodnicząca Rady poinformowała, że wpłynęły tylko dwa zgłoszenia kandydatów  
na ławników. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła wybór Komisji Skrutacyjnej  
do przeprowadzenia tajnego głosowania w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego  
w Wołominie. 
 
Jako kandydatów na członków Komisji Skrutacyjnej zgłoszono następujące osoby: 

4. radnego Macieja Grabowskiego – wyraził zgodę, 
5. radnego Grzegorza Młodzianowskiego – wyraził zgodę, 
6. radnego Jana Orłowskiego – wyraził zgodę. 

 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia tajnego głosowania w sprawie wyboru 
ławników do Sądu Rejonowego w Wołominie i poinformowała, że zasady głosowania są 
następujące: 

1. głosuje się poprzez postawienie znaku „x” w rubryce „za” lub „przeciw”, 
2. jako wybranego uznaje się kandydata, który uzyskał więcej głosów „za” niż 

„przeciw”. 
 
Po zebraniu kart do głosowania i krótkiej przerwie protokół Komisji Skrutacyjnej odczytał 
Maciej Grabowski – protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do uchwały w sprawie 
wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Wołominie.  
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Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała projekt uchwały w sprawie wyboru 
ławników do Sądu Rejonowego w Wołominie (Druk nr 100) i zarządziła głosowanie. 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XI/96/2007 i stanowi załącznik nr 62  
do protokołu. 
Karty do głosowania stanowią załącznik nr 63 do protokołu. 
 
Pkt 24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi państwa Witolda i Edyty 
Kielar małżonków Lewandowskich (Druk nr 102). 
 
Projekt uchwały z opinią Radcy Prawnego stanowi załącznik nr 64 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Izabela Brzezińska odczytała projekt uchwały w sprawie 
skargi państwa Witolda i Edyty Kielar małżonków Lewandowskich wraz z uzasadnieniem 
(kopia skargi stanowi załącznik nr 65 do protokołu; notatka Wydziału Zarządu Dróg Urzędu 
Miasta Marki stanowi załącznik nr 66). 
 
Nie zgłoszono żadnych uwag i nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zarządziła głosowanie nad projektem uchwały 
sprawie skargi państwa Witolda i Edyty Kielar małżonków Lewandowskich (Druk nr 102) 
 
Głosowanie 
za podjęciem uchwały – 19 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
W trakcie głosowania obecnych było 19. radnych. 
 
Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała Nr XI/97/2007 i stanowi załącznik nr 67  
do protokołu. 
 
Pkt 25. Informacja o wynikach analizy danych zawartych w oświadczeniach 
majątkowych za 2006 rok złożonych Burmistrzowi Miasta Marki przez pracowników 
Urzędu Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osoby zarządzające 
gminną osobą prawną za rok 2006. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił Informację o wynikach analizy danych zawartych 
w oświadczeniach majątkowych złożonych Burmistrzowi Miasta Marki przez pracowników 
Urzędu Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osoby zarządzające 
gminną osobą prawną za rok 2006. 

 
Informacja stanowi załącznik nr 68 do protokołu. 
 

 20



Nie została podjęta dyskusja. 
 
Pkt 26. Informacja o wynikach analizy danych zawartych w oświadczeniach 
majątkowych za 2006 rok złożonych Przewodniczącej Rady Miasta Marki przez 
radnych. 
 
Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko przedstawiła Informację o wynikach analizy 
danych zawartych w oświadczeniach majątkowych za 2006 rok złożonych Przewodniczącej 
Rady Miasta Marki przez radnych.   
 
Informacja stanowi załącznik nr 69 do protokołu. 
 
Nie została podjęta dyskusja. 
 
Pkt 27. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Nie wpłynęła żadna interpelacja. 
 
Pkt 28. Sprawy różne. 
 
1.Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poinformowała, że Komisja Rewizyjna 
złożyła Sprawozdanie z  kontroli stawek czynszu za lokale komunalne, w tym wynajmowane 
pod działalność gospodarczą; tekst Sprawozdania będzie odczytany na następnej sesji Rady 
Miasta. 
 
2. Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poinformowała, że Komisja Rewizyjna 
złożyła Sprawozdanie z kontroli dotyczącej odwodnienia ul. Dużej w Markach; tekst 
Sprawozdania będzie odczytany na następnej sesji Rady Miasta. 
 
3. Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała pisma: 

• wniosek o wykonanie utwardzenia ulicy Zosi w roku 2008 (kopia pisma stanowi 
załącznik nr 70 do protokołu); Przewodnicząca Rady przesłała pismo do Komisji 
Budżetowo – Gospodarczej; 

• wniosek o budowę wodociągu w ulicy projektowanej – działka 13/30 w obrębie  
5-10 (proponowana nazwa ul. Urocza); Przewodnicząca Rady przesłała pismo  
do Komisji Budżetowo – Gospodarczej; (kopia pisma stanowi załącznik nr 71  
do protokołu); 

• wniosek o budowę wodociągu wzdłuż ul. Podkomorzego w 2008 roku oraz 
udzieloną przez Burmistrza odpowiedź (kopie pism stanowią załącznik nr 72  
do protokołu); Przewodnicząca Rady przesłała pismo do Komisji Budżetowo – 
Gospodarczej; 

• pana Bogdana Piaścika w sprawie zakupu gruntu, pierwotnie mającego służyć jako 
zatoczka (kopia pisma stanowi załącznik nr 73 do protokołu). 

 
4. Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała skargę Ogólnopolskiego Ruchu 
Ochrony Interesów Lokatorów, Oddział Marki na Burmistrza Miasta Marki w związku  
z nałożeniem opłat za pobieranie wody z ujęć ulicznych od lokatorów budynków 
komunalnych tzw. kamienic (kopia skargi stanowi załącznik nr 74 do protokołu); 
Przewodnicząca Rady przesłała pismo do Komisji Rewizyjnej. 
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5.Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko przedstawiła Uchwałę nr 185/W/07 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej Warszawie z dnia 20 września 2007 roku w 
sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Burmistrza Miasta Marki informacji o przebiegu 
wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2007 roku; Uchwała RIO stanowi załącznik nr 75  
do protokołu. 
 
6. Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko odczytała zaproszenie na Jubileusz  
80 – lecia Księży Michalitów i 40–lecia nadania praw miejskich Miastu Marki – zaproszenie 
stanowi załącznik nr 76 do protokołu. 
 
7. Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko poinformowała, że panel historyczny z 
okazji 40-lecia Miasta Marki odbędzie się 9 grudnia 2007 roku (nie jak planowano wcześniej 
21 października br.) w Domu Katolickim w Markach  
 
8.Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego  
i Ochrony Środowiska Rady Miasta Marki Elżbieta Brzozowska poinformowała, że na 
wniosek radnego Jana Orłowskiego (kopia wniosku stanowi załącznik nr 77 do protokołu) na 
posiedzeniu Komisji w dniu 26 września br. został powołany Zespół kontrolny dla ustalenia 
zgodności wydatków z Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
gminy Marki za 2006 rok; do pracy w Zespole został wybrany Jan Orłowski (pismo stanowi 
załącznik nr 78 do protokołu). 
 
W związku z powołaniem ww. Zespołu radny Jan Orłowski wystąpił do Radców Prawnych z 
pytaniem, czy powołanie jednoosobowego Zespołu kontrolnego jest zgodne z prawem. 
 
Pkt 29. Zamknięcie posiedzenia. 
 
O godzinie 1945  Przewodnicząca Rady Maria Przybysz – Piwko zamknęła XI sesję Rady 
Miasta Marki. 
 
protokołowała 
Małgorzata Mincberg 
 Przewodnicząca Rady Miasta 
 Maria Przybysz-Piwko  
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